

## PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Ontario, concerning compensation to victims of violence and their families, presented by the honourable Member for Surrey—White Rock—North Delta (Mr. Friesen) on Thursday, April 28, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-Second Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning Bill C-671, An Act respecting the Execution of Clifford Robert Olson, presented by the honourable Member for Bow River (Mr. Taylor) on Thursday, April 28, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Constituency of Burnaby, in the Province of British Columbia, concerning disarmament, presented by the honourable Member for Burnaby (Mr. Robinson) on Thursday, April 28, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Forty-Fourth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Alberta, concerning the Crownest Pass rate, presented by the honourable Member for Crowfoot (Mr. Malone) on Thursday, April 28, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

A petition was presented by the honourable Member for Kootenay East—Revelstoke (Mr. Parker).

A petition was presented by the honourable Member for Crowfoot (Mr. Malone).

Mr. Baker (Nepean—Carleton), seconded by Mr. Lewis, by leave of the House, introduced Bill C-684, An Act to amend the Narcotic Control Act (therapeutic use of heroin), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Whelan for Mr. De Bané, seconded by Mr. Gray, by leave of the House, introduced Bill C-147, An Act to amend the Fisheries Improvement Loans Act (No. 2), which was read

## PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante et unième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Ontario, concernant l'indemnisation aux victimes de crimes et à leurs familles, présentée par l'honorable député de Surrey—White Rock—Delta-Nord (M. Friesen) le jeudi 28 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante-deuxième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le projet de loi C-671, Loi concernant l'exécution de Clifford Robert Olson, présentée par l'honorable député de Bow River (M. Taylor) le jeudi 28 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la circonscription électorale de Burnaby, dans la province de la Colombie-Britannique, concernant le désarmement, présentée par l'honorable député de Burnaby (M. Robinson) le jeudi 28 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent quarante-quatrième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Alberta, concernant le tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Crowfoot (M. Malone) le jeudi 28 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

L'honorable député de Kootenay-Est—Revelstoke (M. Parker) présente une pétition.

L'honorable député de Crowfoot (M. Malone) présente une pétition.

M. Baker (Nepean—Carleton), appuyé par M. Lewis, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-684, Loi modifiant la Loi sur la narcotique (emploi thérapeutique de l'héroïne), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Whelan, au nom de M. De Bané, appuyé par M. Gray, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-147, Loi n° 2 modifiant la Loi sur les prêts aidant aux opérations de pêche, qui est lu une première fois, l'impression